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Referat af møde i Skolebestyrelsen tirsdag den 7. maj på Elev Skole 

Mødeleder: Jens 

Referent: Peter 

Deltagere: Hanne, Anders, Mette, Jane, Louise, Morten, Palle, Mette, Lise, Tina, Peter, Stine, Hanne og Jens 

Afbud: David, Palle 

 Emne Ca. tid Mål med punktet Ansvarlig Referat 

1 Rammesætning af mødet 

 

5 min Velkomst  Jens Skoleleder rammesatte mødet 

 

2 Aktuel status fra skolerne 10 min Orientering vedr. den aktuelle situation på 

skolerne:  

a) Ledelsen 

Ansættelse af pæd ledere Elev Skole 

Ansættelse af lærere og pædagoger 

Valg til skolebestyrelsen 

Status på Cromebook-situationen 

Skoleprognoser 

b) Personalet  

c) Forældrene 

 Første spadestik til Ravnbakkeskolen er sat til torsdag d. 23. maj. Alle fra 

skolebestyrelsen er velkomne. 

Ansættelsesprocessen til de to stillinger som pæd. leder på Elev Skole er i 

gang. Der er 54 ansøgere og fem udvalgt til første samtale. 

Ansættelsesproces til lærerstillinger er ligeledes i gang. Der skal ansættes 

to børnehaveklasselærere, to lærere og en pædagog på Elev Skole. Og en 

lærer på Hårup Skole. 
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Brug af frivillige skolevenner 

 

Det er uvist, om der må anvendes Chromebooks i næste skoleår. Vi venter 

i spænding, da det vil betyde en stor ændring af praksis for især de ældste 

elever. 

Elev Skole står til et lokaleunderskud og udfordringer med toiletter og 

mødefaciliteter. Skoleleder er i proces med bygningsafdelingen. 

De nye skoleprognoser viser øget elevvækst på begge skoler, hvilket er 

positivt for den daglige drift. Det tyder på, at der skal opstartes 

specialklasserække på Ravnbakkeskolen. Det betyder, at der hurtigt bliver 

behov for udbygning af Ravnbakkeskolen. 

Menighedsrådet har henvendt sig vedr. udfordring med 

konfirmationsundervisningen. Skolen har svært ved at ændre den tildelte 

tid til konfirmationsundervisning, da det vil betyde meget lange skoledage 

på andre dage. Der er en dialog i gang, og menighedsrådet er blevet bedt 

om at komme med et udspil til ny placering. 

Der skal afholdes valg til skolebestyrelsen. David, Jane er på valg på Hårup 

Skole og Palle er på valg på Elev Skole.  

Skolebestyrelsen besluttede at valget afholdes i august 

Der har været afholdt inspirationsdag for pædagoger i den nye 

områdeorganisering, og det var en stor succes. 

På Elev Skole har der været afsked med pæd. leder og konstitueret en ny. 
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Formanden for skolebestyrelsen har modtaget et forslag fra en forælder 

om brug af frivillige skolevenner. Dette kunne øge mængden af voksne 

omkring børnene. Ideen lyder god, men der kan hurtigt opstå 

udfordringer. Skoleledelsen undersøger det juridiske grundlag, indhenter 

gode erfaring fra kolleger og afsøger holdningen ved personalet på 

skolerne.  

 

3 Forældretilfredshedsunder-

søgelsen 2024 

40 min Skolebestyrelsen forelægges baggrundsdata for 

selve forældretilfredsundersøgelsen i Aarhus og 

ser herefter særlig på data for de tre afdelinger 

     Elev Skole 

     Hårup Skole 

     SFO for Hårup og Elev Skole 

Giver data grund til særlige 

opmærksomhedspunkter? 

 Generelt er det to undersøgelser på fint niveau.  

Et opmærksomhedspunkt på Elev Skole er det relativt store fald i 

kommunikationen omkring ændringer i dit barns skolegang. 

Ellers ikke yderligere behov for behandling. 

 

 

 

 

4 Skolernes økonomi 2024 30 min Skolebestyrelsen forelægges forslag til nye 

budgetter for Hårup Skole, Elev Skole og den 

fælles SFO. 

Skolebestyrelsen drøfter forslagene og de 

prioriteringer som budgetterne lægger op til 

Jens På baggrund af skolebestyrelserne afvisning af at underskrive budgettet 

for kommende skoleår, er der tilført ekstra ressourcer. 

På Elev Skole tyder det på et underskud på 250.000, hvilket er forventet 

og dækkes af det akkumulerede overskud. 
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Skolebestyrelsen beslutter om budgetterne kan 

godkendes 

Hårup Skole tyder det på et overskud på 200.000 

SFO tyder på et underskud på 140.000 kr. Det er forventet og dækkes af 

det akkumulerede overskud. 

Skolebestyrelsen anerkender en sund drift og godkender budgettet. 

- 

5 Skole-hjem-samarbejdet i 

2023/24 og 2024/25 

20 min Skolebestyrelsen forelægges data for 

erfaringerne med dette års skole-hjem-

samarbejde. 

Skoleledelsen har på baggrund af erfaring og data 

et forslag til form og indhold for det kommende 

skoleår. 

Dette drøftes for evt beslutning 

Jens & 

Hanne 

Personale og ledelse anbefaler, at man går tilbage til én skole-hjem-

samtale, én læringssamtale og behovssamtale. Der blev drøftet hvordan 

man som forælder kan være sikker på at kende sit barns faglige og sociale 

udgangspunkt. Desuden om skolen kan gøre formålet med 

læringssamtalerne mere tydeligt. Og slutteligt at skolerne skal være 

dygtige og tydelige i udmeldingen om, at alle kan indkalde til 

behovssamtale. Nyt princip for skole/hjem medsendes referatet og kan 

godkendes på næste møde, hvis der er enighed. 

      

6 Klasseforældreråd 25 min Hvorfor? 

Rammer og forventninger 

Skoleledelsen fremlægger et forslag til fremtid 

rammesætning for klasseforældrerådenes 

arbejde. Skolebestyrelsen drøfter efterfølgende 

denne 

Jens og 

Peter 

Behandles på næste møde 
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Forslag om møde med klasseforældrerådene i 

det kommende skoleår 

  

7 Punkter til de kommende 

møder 

5 min   1) Skolernes ordensregler, værdier mv.  

Hvad har skolen af sanktioner? 

2) Den fritidspædagogiske vision - et fritidstilbud med  

eller uden skærme 

3) Det nye folkeskoleforlig – muligheder lokalt 

4) Forældreråd 

5) Elevtrivselsundersøgelse 

      

 

 

 

 

8 Eventuelt 5 min    


